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Přítomni: p. Pavel Bochnia, Jiří Štefek, Martin Strnadel, Vangelis Simu, pí Jana Hloušová 
Hosté: p. Miroslav Bartoň, Rudolf Jaroň 
 
Program:  
1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání ze dne 27.5. 2014 
2. Informace z STK, příprava soutěží roč. 2014/2015 
3. Informace z  komise rozhodčích 
4. Činnost komisí KM a TMK 
5. Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MSKSH k 24. 6. 2014 dle výpisu z ek. systému 

Xaverius a kontrola úhrady pokut 
6. Organizační, různé 
 
ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání dne 27.5. 2014  –  pí Hloušová 
bod 5/1 splněno 
bod 5/2 úkol trvá, připravit návrh na výběrové řízení trenérů, k projednání na dalším jednání 
exekutivy v červenci 
bod 5/3 splněno 
bod 5/4 splněno 
 
ad 2) Informace z STK – p. Štefek  
- byla podána informace o ukončení soutěží roč. 2013/2014 a předání cen (poháry a medaile) ve 
všech kategoriích na 1.-3. místě, 
- všem oddílům zaslány podklady pro nový soutěžní ročník 2014/2015 PODZIM 2014 k doplnění 
hracího dne a hracího času s termínem návratky do 3. července 2014. Návrh soutěží doznal 
změn doplněných o návrhy KM, soutěž dorostu v novém ročníku nebude. 
- bylo provedeno vyhodnocení licencí trenéra za roč. 2013/2014, předáno k jednání DK. 
Nedodrženo u mužů – TJ METEOR Orlová – 62,5 %, TJ SOKOL Trnávka – 75,0 % a dorostu TJ TŽ 
Třinec – 66,6 %. 
- předseda STK podal informaci o přihlášení družstva žen TJ Nový Jičín nejdříve do soutěží MS 
KSH, následně se objevila informace o zařazení tohoto družstva do II. ligy ČSH. Družstvo je zcela 
nové, nehrálo ani základ, je to špatný krok  ČSH vůči ostatním. 
K této informaci proběhla diskuze, exekutiva se nad tímto jednáním ČSH pozastavuje, tím, že 
ČSH umožnilo start družstva žen TJ Nový Jičín ve vyšší soutěži prakticky likviduje soutěž žen 
v našem kraji. Bude podána námitka, návrh zpracuje p. Štefek a předloží členům exekutivy. 
 
ad 3) Informace z  KR – p. Simu  
- byly předloženy „Podmínky realizace projektu reklamního partnerství“ pro roč. 2014/2015. 
K návrhu zaslal své připomínky předseda STK p. Štefek, po projednání a doplnění exekutiva 
schvaluje. 
- dále byl předložen návrh „Darovací smlouvy“ mezi firmou HOT-FIRE s.r.o. Příbor a ČSH-MS 
KSH Praha. Po projednání a doplnění exekutiva schvaluje. 
 
 
 

Z Á P I S    č. 6/2014 
z  jednání exekutivy  MS KSH , konaného v úterý  
dne  24. června  2014  ve  14.30 hod. v Ostravě, 
Vítkovická 3083/1. 
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ad 4)Činnost komisí – KM – p. Strnadel ,pověřený za TMK p. Bartoň 
KM p. Strnadel  
- házenkářské naděje Nymburk 2015, na základě návrhu KM exekutiva schvaluje trenéry a to: 
chlapci – pí Jana Hajžmanová, děvčata – p. Martin Strnadel, 
- Olympiáda dětí a mládeže, jako styčný pracovník pro jednání s p. Vlčkem z ČUS se pověřuje pan 
Martin Strnadel, exekutiva ukládá p. Strnadelovi připravit návrh na výběrové řízení trenérů pro 
olympiádu a předložit k projednání na dalším jednání exekutivy v červenci 2014 
- na základě požadavku slovenské strany ve věci konání dalšího ročníku ČSL se jednání 
uskuteční dne 26. 6. 2014 na Slovensku, účast – p. Strnadel, pí Hajžmanová, p. Bochnia. 
- dne 18. 6. 2014 se konalo další jednání KM při MS KSH, hostem zde byl p. Tomáš Bárta (viz 
zápis). Mimo jiné se KM vyjádřila k systému soutěží mládeže v roč. 2014/2015.  
Dále zde byl předložen  návrh změn v utkáních mladšího žactva (žáci a žačky). Po projednání 
exekutiva doporučuje dopracovat návrh a přeposlat všem členům exekutivy k vyjádření, aby text 
mohl být zapracován do nového rozpisu soutěží pro roč. 2014/2015. 
Rovněž byl předložen vzor zápisu o utkání MSL mladší žáci a žačky. Exekutiva doporučuje 
doplnit zadní stranu zápisu o potřebné údaje a po doplnění schvaluje. 
 
TMK – pověřený p. Bartoň 
Podal informace o zahájeném školení trenérů licence C ve dnech 20.-22. 6. 2014, další část 
proběhne ve dnech  27.-29. 6. 2014. Účastní se 25 osob. Byl proveden výběr poplatků na místě, 
exekutiva ukládá z těchto prostředků uhradit CP lektorů, provést závěrečné vyúčtování a 
předložit pí Železňákové k zaúčtování. Lektorné hradí ČSH Praha, dále nárokovat úhradu dle 
platné směrnice. 
 
ad 5)  Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MS KSH k 24. 6. 2014 dle výpisu z ek. systému 
Xaverius a kontrola úhrady pokut – pí Hloušová 
- byla podána informace o průběžném hospodaření MS KSH k 24. 6. 2014 dle systému Xaverius. 
 
Pokuty vydané za období od ledna 2014 do 24.6.2014, vedené pod číslem 1.-10./2014 byly 
uhrazeny.  
Pokuta č. 11/2014 pro TJ TŽ Třinec ve výši 500,-- Kč – zaplaceno 
Pokuta č. 12/2014 pro TJ SOKOL Poruba ve výši 500,-- Kč – zaplaceno 
Pokuta č. 13/2014 ze dne 2. 6. 2014 pro TJ SOKOL Hrabůvka ve výši 500,-- Kč – 
NEZAPLACENO !!! 
Pokuta č. 14/2014 pro SKP Frýdek-Místek ve výši 500,-- Kč – zaplaceno 
 
sankční poplatky: 
č. 15/2014 p. Pluhař  100,-- Kč zaplaceno 
č. 16/2014 p. Suchanek  100,-- Kč zaplaceno 
č. 17/2014 pí Baronová  100,-- Kč zaplaceno 
č. 18/2014 pí Fridrichová  100,-- Kč zaplaceno 
č. 19/2014 p. Petr Jaroň  100,-- Kč zaplaceno 
č. 20/2014 p. Marek Jaroň  100,-- Kč zaplaceno 
č. 21/2014 p. Horalík  100,-- Kč zaplaceno 
 
Pokuty nově vystavené dne 23. 6. 2014: 
č. 22/2014 TJ TŽ Třinec  400,-- Kč 
č. 23/2014 TJ METEOR Orlová 300,-- Kč 
č. 24/2014 TJ SOKOL Trnávka 200,-- Kč 
 
V současné době nabíhají na účet MS KSH vzdělávací poplatky rozhodčích roč. 2014/2015. 
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 ad6) Organizační, různé 
 
8.1. Dne 21. 6. 2014 se konala v Brně mimořádné jednání  Rady ČSH, náš zástupce v radě p. Jaroň 
Rudolf  se zúčastnil našeho dnešního jednání a podal informace z tohoto jednání, mimo jiné i o 
schválení rozpočtu pro rok 2014. Informace doplnil pozvaný host p. Bartoň. Dále byla podána 
informace k výstavě v Olomouci. 
 
8.2.  Zrušení klubu házené HCB s.r.o. Karviná na základě naší žádosti z roku 2012 – písemná 
informace pí Železňákové ze dne 19. 6. 2014,  Exekutiva ČSH ještě členství nezrušila z evidence, 
protože klub měl (má?) vůči ČSH dluhy. Exekutiva bere na vědomí. 
 
8.3. Byla podána informace o zprávě p. Staňka na základě našich zápisů, které jsou mu zasílány. 
Exekutiva bere na vědomí. 
 
8.4. Byla provedena urgence úhrady klubového členského poplatku na rok 2014 na základě 
e-mailu pí Železňákové ze dne 17. 6. 2014 (mimo HCB s.r.o. Karviná). Do tohoto dne nebylo 
uhrazeno: 
KH OREL Paskov  1 500,-- Kč 
TJ SOKOL Krmelín  1 500,-- Kč 
KH Kopřivnice  1 500,-- Kč 
MHK Karviná   1 500,-- Kč 
TJ METEOR Orlová  1 500,-- Kč 
TJ SOKOL Poruba  1 500,-- Kč (zasláno potvrzení o provedení úhrady) 

HCB s.r.o. Karviná  1 500,-- Kč (musí vymáhat ČSH Praha) 
 
8.5. Exekutiva projednala dopis p. Dušana Adámka ze dne 20. 6. 2014, odpovědí na tento dopis 
pověřuje exekutiva předsedu KR p. Simu. 
 
8.6. Předseda exekutivy podal informaci o schválení dodatečné dotace ve výši 60 tis. Kč z MSK na 
projekt ČS ligy.  
Dále byla podána informace o předání ocenění TJ Lokomotiva Suchdol n/Odrou za 50 let činnosti 
oddílu. 
 
8.7. Předsedou exekutivy bylo oznámeno, že funkce sekretáře a hospodáře házené se od 1. 8. 
2014 ujme pan Tomáš Petruška. Předání k tomuto datu zajistí pí Jana Hloušová. 
 
Na základě žádosti pí Jany Hloušové  a po dohodě s předsedou exekutivy se rozšířeného  
jednání exekutivy dne 29. 7. 2014 v Polance nad Odrou od 16.00 hod. zúčastní navíc jako 
hosté:  
p. Miroslav Bartoň, Rudolf  Jaroň, František Fiedler, Antonín Martiník, Radek Mohyla, 
Přemysl Fukala a Tomáš Petruška z důvodu ukončení činnosti k 31. 7. 2014  a  životního 
výročí 65 let pí Jany Hloušové. 
 
 

Jednání exekutivy se bude konat v úterý  dne 29. července  2014 
v  15.00 hodin ve Sportovní hale Polanka nad Odrou. 

Jednání za účasti pozvaných hostů bude pokračovat od 

16.00 hodin. 
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Úkoly z jednání: 
 
bod 5/2 Olympiáda dětí a mládeže,  připravit návrh na výběrové řízení trenérů pro olympiádu a 
předložit k projednání na dalším jednání exekutivy v červenci 2014. 
T: 29. 7. 2014 
Z: p. Strnadel 
 
bod 6/1 K 1. 8. 2014 předat veškeré náležitosti novému sekretáři a hospodáři házené MS KSH  
p. Petruškovi. 
T: 31. 7. 2014 
Z: pí Jana Hloušová 
 
bod 6/2 Zpracovat odpověď na  dopis p. Dušana Adámka ze dne 20. 6. 2014. 
T: ihned 
Z: p. Simu 
 
bod 6/3 Návrh změn v utkáních mladšího žactva (žáci a žačky). Dopracovat návrh a přeposlat 
všem členům exekutivy k vyjádření, aby text mohl být zapracován do nového rozpisu soutěží pro 
roč. 2014/2015. Doplnit zadní stranu zápisu o utkání ml. žactva o potřebné údaje. 
T: 4. 7. 2014 
Z: p. Strnadel 
 
bod 6/4  Zpracovat písemnou námitku, adresovanou ČSH Praha,  k zařazení družstva žen TJ 
Nový Jičín do II. ligy žen a předložit  členům exekutivy. 
T: 4. 7. 2014 
Z: p. Štefek 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jana Hloušová                                                          předseda exekutivy MS KSH                     
                sekretář MS KSH                     Pavel    B o ch n i a, v.r. 
 


